
На вниманието на г-н Тодор Чобанов 

Относно: Изменение и допълнение на наредбата за прием в детските градини 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

 

От няколко години се обсъжда въвеждането на уседналост при кандидатстване в 

детските градини. Първо се говореше за 2019г., после за пролетта на 2020г., после 

изненадващо остана за лятото на 2020г., а сега вече, че няма да е уседналост по райони, 

а за рамките на града. Явно уседналостта сериозно засяга нечии интереси. Дали това са 

строителните фирми, рекламиращи поредния затворен комплекс със това, че "на близо 

има множество детски градини и учлища" или новонастанилите се в поредния чисто нов 

модерен квартал без нито една градина наоколо, няма особено значение. Проблемът с 

липсата на критерий за уседналост в много малка степен идва от хора, току-що дошли от 

провинцията и в много  по-голяма степен от дългогодишно живеещи в София, но 

регистриращи се с произволни адреси спред моментната конюнктура в ИСОДЗ. 

Въвеждането на уседналост по район ще прекрати и двата проблема-ако имаш 

уседналост в определен район, автоматично значи, че имаш уседналост в София. Така 

ще бъде защитен интереса на хората, планиращи живота си дългосрочно. Освен това ще 

се спре разкарването на деца от единия край на града до другия всеки ден и ще се 

ограничи не малка част от трафика, генериран от този процес. 

Ако се въведе само уседналост в рамките на гр.София, това няма да промени абсолютно 

нищо, спрямо сегашното положение. Ще бъде поредната безмислена промяна в 

правилата, с нищо не допринасяща за подобряване на положението. Считам, че трябва 

да останат предложените промени  в проекта за решение относно наредбата. 

 

Пожелавам Ви повече смелост и кураж, за да може най-накрая да изпълните както 

дългогодишното си обещание за въвеждане на уседналост, така и за прословутите 1500 

места. 

 

Суважение, 

Елица Трифонова 

 


